
 

 
1/3 

 

Referat fra 
beboerpårørenderådsmøde 
 
Den 24. januar 2023 kl. 16.30-18.00  
Odinsvej 4 a   
 
MØDEDELTAGERE  
Anita Stockholm (Formand)  
Mette Line Pedersen (Daglig Leder 
Vangedevej)  
Eva Andersen (Pædagog)  
Monica Nielsen (Beboerrepræsentant)  
Dorte Thillemann (Referent)  

 
 

 
Sag nr. 1  Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Referat godkendt, men der ønskes et link til tilsynsrapporten vedr. 
Vangedevej i mailen når referat fra BP-møde udsendes.  
 

Sag nr. 2  Orientering, nyt fra hus møderne.  
Orientering om aktiviteter siden sidste BP-møde.  
Juleturen til Tivoli i december gik godt, Bofællesskabet LindeAllé deltog også.  
Julehygge med pårørende i december, var ligeledes en succes.  
I december fik bofællesskabet en ny sofa, samt en køkken-ø, hvorfra man kan 
tilberede mad. Beboerne har ikke haft udgifter til dette, da det blev dækket 
af kommunen, jfr. en paragraf i serviceloven, der dækker sådanne udgifter til 
botilbud, hvor man opholder sig permanent.  
I 2023 vil første ferie gå til Sverige, med Team 2010 fra den 5-10 februar, 5 
beboere og en pædagog deltager.  
Borgerferien vil være fra 10. september og gå til Grenå i et stort lejet 
sommerhus.  
Svømning er genoptaget for de beboere som ønsker det.  
Der er gået penge ind på Beboerens konto som vedrører kostpenge fra nov. 
og dec. 2022.  
Beboerne råder i dag over to skure, det skur som Domea tidligere brugte, er 
tømt og fungerer som cykelskur. Dermed er tidligere ønske om et nyt 
cykelskur ikke aktuelt længere. Domea kigger på ændring af eksisterende 
køkken her den 2/2-2023.  
 

Sag nr. 3  Orientering fra formand. 
Siden 1. januar 2022 har personer med udviklingshandicap haft mulighed for 
et sundhedstjek, hvert andet år. Sundhedstjekket fortages af egen læge, hvis 
de bor i et botilbud, et bofællesskab eller lignende, uanset om de har en 
kronisk sygdom eller ej. 
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Formanden orienterede om stor verserende sag om forråelse og ledelses 
svigt i Bofællesskabet på Linde Allé.  
Formanden var bekymret for at ledelsen ligeledes ville blive usynlig på 
Vangedevej, som der står i tilsynsrapporten fra Linde Allé, da Mette Line har 
en stor sundhedsfaglig opgave hun skal tage sig af, som der stod i sidste 
orienteringsbrev. Både Mette Line og Eva bedyrede, at det ikke er tilfældet, 
der er stadig god kontakt mellem personalet på Vangedevej og ledelsen. 
Foranlediget af tilsynsrapporten på Linde Allé, er samarbejdet mellem 
Vangedevej og LindeAllé øget og medarbejdere fra Vangedevej har igennem 
efteråret 2022 hjulpet til på Linde Allé, hvorfor der også er fokus på et større 
samarbejde de to Bofællesskaber i mellem. På Linde Allé er der 5 beboere og 
3 medarbejdere.  
 
 

Sag nr. 4  Orientering fra Ledelsen.  
Eva er udnævnt til Team koordinator og er går foran ift. At sikre 
dokumentation i Cura. Eva står også for vagtplaner for faste medarbejdere, 
samt vikarer, både på Vangedevej og Linde Allé. På sigt vil bofællesskaberne 
Vangedevej og Linde alle’ betragtes som et’. 
Fra april til oktober 2023, skal medarbejdernes viden indenfor 
neuropædagogik opkvalificeres. De faste medarbejdere skal igennem 
kursusdage og praksis supervision. Eva understøtter denne udvikling som 
teamkoordinator også. Personalet skal desuden på et 3 dages medicin kursus 
på apoteket for at sikre korrekt håndtering af medicin.  
Bofællesskabet havde tilsyn den 24/8-22 – et godt og positivt tilsyn. 
Konklusionen efter tilsynet var at Vangedevej i høj grad opfylder 
godkendelsesgrundlaget for den kvalitetsmodel, som der tages 
udgangspunkt i, når der er et tilsyn. (Se vedhæftede rapport) 
Pårørende og borgere inviteres i start marts til en aften, hvor der informeres 
om brug af DialogNet og VitaComm, og hvor pårørende har mulighed for at 
prøve at logge på og få svar på spørgsmål.  
 

Sag nr. 5  Kost, hvordan går det med den ny ordning?  
Det samlede beløb (12,50 kr. til morgenmad, 22,50 kr. til frokost og 35 kr. til 
aftensmad) for de 3 måltider dækker døgnets 24 timer. Der skal krydses af 3 
dage før, hvis der IKKE deltages i måltidet.  
Madbudgettet styres af kommunen og personalet har adgang til indkøb via: 
nemlig.com, Rema kort og Coop kort. 
 

Sag nr. 6  Rejser til udlandet, kan beboeren kun komme på ferie i Danmark.  
Der er ingen støtte til udlandsferie, kun ferie i Danmark. Ønsker borgere 
udenlandsrejse eller ferie ud over de 7 døgn, skal støtten tilkøbes, da §§ 85 i 
serviceloven ikke gives i udlandet (§§ 85 er pædagogisk støtte, omsorg, 
optræning og hjælp til borgere over 18 år, som har behov for dette. Det kan 
være borgere, som har betydelig nedsat psykisk eller fysisk funktionsevne ). 
Egenbetaling for personalet indeholder ledsagelse, kost, løn etc. Muligheden 
for tilkøb kan kun anvendes, hvis tilbuddet sikrer, at ferien kan gennemføres 
personalemæssigt forsvarligt.  

 
Sag nr. 7           Elregning.  
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Dialognet skærmen skal, grundet lovkrav, være tændt døgnet rundt, men 
pga. de dyre elpriser ønsker beboerne, at den kun er tændt i dagtimerne, når 
der er pædagoger til stede.  
Der er skiftet ventilatorer ved kontoret, med tiden burde det kunne ses på 
elregningen.  
Mette Line, har uden held forsøgt at komme i kontakt med Domea for, at få 
splittet elmåleren for fællesrummet ud på alle beboere. I dag bliver 
regningen, for elforbruget i fællesrummet, sendt til en beboer alene. Det 
aftales, at formanden for beboerrådet inddrages, hvis Mette Line ikke hører 
noget fra DOMEA snarest muligt.  
 

Sag nr. 8  Evt.  
Nyt møde den 18/4. kl. 16.00-17.30 
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